
Van: Irene Heikens <irene@burodebouwmeesters.nl>  
Verzonden: maandag 1 juli 2024 16:38 
Aan: griffie@eijsden-margraten.nl; griffie@gulpen-wittem.nl; raadsgriffie@maastricht.nl; 
griffie@vaals.nl; griffie <griffie@Valkenburg.nl>; raadsgriffie@sittard-geleen.nl; 
griffie@gemeentestein.nl; griffie@beekdaelen.nl; griffie@brunssum.nl; griffie@heerlen.nl; 
griffie@kerkrade.nl; griffie@landgraaf.nl; griffier@simpelveld.nl; griffie@voerendaal.nl; 
#griffie@echt-susteren.nl; griffie@gemeentebeek.nl; griffie@echt-susteren.nl; 
griffiebureau@meerssen.nl 
Onderwerp: uitnodiging nadere toelichting totstandkoming afweging voormalige regietafel 
 
Geachte raadsleden, 
 
Via diverse bijeenkomsten in april en mei en publicaties op de website heeft de regietafel haar 
eindrapport toegelicht. Een aantal van u hebben we in dat kader ook gesproken. Naar aanleiding 
hiervan hebben een aantal van u verdiepende vragen gesteld over de analyses (onderliggende 
gegevens, aannames, berekenmethodiek etc.) die ten grondslag hebben gelegen aan de afwegingen 
van de (voormalige) regietafel.  
De heer Wever, burgemeester van Heerlen, heeft dit op schrift gedaan een aantal anderen 
mondeling. De regietafel wil transparant blijven en daarom al deze informatie in een bijeenkomst 
met u bespreken. Deze informatie staat overigens ook nog steeds op 
https://www.zuyderland.nl/samenzorgen/  
 
Een deel van de gevraagde nadere informatie is echter vertrouwelijk (op grond van mededingings- en 
privacywetgeving). Omdat we wel antwoord willen geven en transparant willen blijven nodigen we u 
uit voor een verdiepende sessie waarin ook deze informatie vertrouwelijk kan worden gedeeld.  
De verdiepende sessie(s) zullen fysiek plaatsvinden. Aanwezig zijn leden van de (voormalige) 
regietafel, Gupta Strategists (adviseur regietafel) en PTG (specialist in zorgvastgoed). Deze week volgt 
nog een datumvoorstel. 
 
Deze bijeenkomst gaat om het creëren van een feitelijk beeld. We kunnen ons voorstellen dat het 
helpt als gemeenten gezamenlijk de bijeenkomst voorbereiden. U kunt vooraf gezamenlijke vragen 
met ons delen, indien gewenst. En wij kunnen ons voorstellen dat er op zeer specifieke elementen 
een behoefte is om een inhoudelijk expert van buiten mee te nemen, bijvoorbeeld met kennis van 
zorgvastgoed. Indien u en andere gemeenten hier ook behoefte aan hebben vragen we u dit vooraf 
samen af te stemmen en ons te laten weten wie er namens de gemeenten aanwezig zou willen zijn.  
 
We verzoeken u om aan te geven of en met wie u zou willen deelnemen aan de verdiepende sessie. 
U kunt uw reacties sturen aan: irene@burodebouwmeesters.nl 
 
Op uw verzoek sturen we drie bijlagen mee: 

• Brief van burgemeester Heerlen met verzoek om nadere informatie en de reactie van de 
regietafel hierop  

• Aanvullende informatie omtrent investeringen in vastgoed (ook gepubliceerd op samen 
zorgen website, zie onder) 

 
Tenslotte wijzen we u erop dat alle informatie en nog veel meer terug te lezen is op 
www.zuyderland.samenzorgen.nl en het burgerperspectief 
via https://burgerkrachtlimburg.nl/burgerperspectief-zorg-in-de-mijnstreek/#boekje-
zuyderland/page/1 
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Hartelijke groet, 
 
Namens de regietafel 
 
 
 


